



Cher.e.s Humanimalien.n.e.s,

Jeudi dernier était notre premier workshop Media Fauna Flora dans le parc de la Gatineau. Le terrain a consisté à porter attention aux logiques, rendues complémentaires mais aussi contradictoires, de conservation et de récréation prenant place dans le parc.

Jeudi prochain, le 5 octobre, nous nous retrouverons à 11h30 au Collaboratoire d'Anthropologie Multimédia (CAM/MAC) situé en FSS10035 pour un exercice de montage numérique. Ce sera l'occasion de rassembler les bouts de terrain cueillis par nos différents capteurs sensoriels dans l'optique d'écrire à plusieurs mains un texte multimedia.

Les deux semaines suivantes seront dédiées aux recherches en relations humain/animal de Jérôme Michalon, chercheur anthropologue au CNRS. Le 12 octobre nous lirons un de ses articles en anticipation à sa venue au HAL le 19 octobre.

Au plaisir de vous y retrouver!

Dear Humanimaliens,

Last Thursday was our first Media Fauna Flora workshop into Gatineau Park. We dispersed into different directions and paid attention, through the sensorial apparatus we were equipped with, to the unfolding of conflicting logics of conservation vs. recreation.

Next Thursday, Oct. 5th, at 11:30 at the Multimedia Anthropology Collaboratory (CAM/MAC) in FSS10035, we will dedicate our HAL time to talk about what we've found and put together those bits of fields we took with us (the pictures, footage, sounds, notes), to eventually edit a video assemblage of our different points of view.

The following week, Oct 12th, we'll read an article written by Jérôme Michalon, in anticipation to his visit to the lab on October 19th. Dr. Michalon is an anthropologist researcher at the French National Center for Scientific Research (CNRS) in Paris. His research focus is in human-animal relationship.

Looking forward to seeing you there!